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írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Támogatja-e a Kormány az allergia és parlagfű problémáival foglalkozó eseti bizottság
újra ' alakulását?„

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter úr !

Az Allergia-Parlagfia Kerekasztal 2017. november 7-ei ülésén világossá vált számomra, hog y
a probléma hatékony kezelésében, illetve a széles közvélemény számára történő
megismertetésében fontos szerep juthat egy eseti bizottság számára . A jelenlévő civil
szervezetek szintén megfogalmazták azt, hogy úgy érzik, a korábbi időszakban működő eseti
bizottság nagyobb súllyal tudta megjeleníteni az allergia és a parlagfű problémáját .
Tragikomédiába ill ő volt számomra megélni azt, hogy a kerekasztal ülésén 3-4 minisztérium
jelenlétben a szószerinti jegyzőkönyv vezetése sem volt biztosított .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az allergia-parlagf ű probléma
kezelés hatékonyságának érdekében, támogatna-e egy országgyűlési eseti bizottság
felállításáról szóló javaslatot?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. november 7 .

Tisztelettel :
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